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RESIDENTIAL WARRANTY
Subject to certain conditions described herewith Taiga Building 
Products will provide replacement flooring free of charge if there is 
a loss of original pattern or colour under normal residential use of 
Sierra vinyl plank flooring. The floor must be installed and maintained 
according to the installation instructions, by a professional flooring 
installer or the original purchaser. 
 
This warranty does not include the cost of labour for installation of the 
replacement floor. This warranty does not include: costs of damage 
due to improper installation or maintenance, alkalis in the sub-floor, or 
conditions arising from hydrostatic pressure, burns, tears, indentations, 
stains, or reduction in gloss due to normal use and/or exterior 
applications.  All pieces should be inspected prior to installation. 
Defective pieces should not be installed and do not qualify for 
a warranty claim if they have been installed. This warranty shall not 
cover loss of time, inconvenience, incidental expenses included in 
the removal and reinstallation of the affected material, and any other 
damages. Warranty service requires a copy of the original bill of sale, 
and is made through the dealer through which the purchase was made. 
This is a pro-rated warranty. 

SIERRA HOME: 5 Year Limited Residential Warranty 

SIEERA WORK: 15 Year Limited Residential Warranty

SIERRA  INDUSTRIAL: 20 Year Limited Residential Warranty

COMMERCIAL WARRANTY
The limited commercial warranty is specified as ‘light commercial’ use 
such as boutiques, office spaces or retail shops, and all residential 
warranty conditions apply, as outlined above. In light commercial 
applications, the floor must not be subjected to abrasive debris from
cleaning product, or footwear, wheels or castors, these type of 
conditions are considered to be medium to heavy commercial use, and 
will void the warranty. Commercial jobs should be glued down.
 
Failure to provide reasonable access to the installation area or provide 
requested information may result in a denial of the claim. All warranty 
claims must be made to the dealer, and include a copy of the original 
bill of sale, as well the end label from at least one of the boxes of
flooring product. 

SIERRA HOME: N/A

SIEERA WORK: 10 Year Limited Residential Warranty

SIERRA  INDUSTRIAL: 15 Year Limited Residential Warranty
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	 The final responsibility for determining if the concrete is dry enough for installation of the flooring lies with 	
	 the floor covering installer.

4. Holes, grooves, expansion joints and other depressions must be filled with a patching and leveling 		
	 compound and troweled smooth and feathered even with the surrounding surface.

5. Concrete floors with a radiant heating system are satisfactory, provided the temperature of the concrete 	
	 floor does not exceed 29°C at any point. Before installing the flooring, the heating system should be 		
	 turned on to eliminate residual moisture.

INSTALLING SIERRA VINYL PLANKS
A. PREPARATION
Perform ASTM F2170 moisture tests (see information below) and prepare the subfloor according to ASTM 
F710 (see information below).

B. PLANK LAYOUT
It is also important to balance the layout of the plank format. Proper planning and layout will prevent narrow 
plank widths at wall junctures. Determine layout to prevent having less than 1/2 plank width or very short 
length pieces. As with all plank products, lay the long dimension of the plank parallel to the long dimension 
of the work area. Accurately measure the room to determine the center line, adjust this established line to 
accommodate a balanced layout and then transpose this line to a comfortable width away from the starting 
wall (approximately 2’ to 3’ wide). Apply the adhesive in this area and begin installing planks. The end joints 
of the planks should be offset or “staggered” no less than 1/3 the length of the planks. Repeat this method 
throughout the installation.

C. ADHESIVE APPLICATION  Using recommended notch trowel, follow ALL adhesive application on adhesive pails

D. INSTALLING THE VINYL Align and press each piece firmly 

F. COMPLETING THE JOB
Drying time is approximately 2 hours and will vary due to installation site temperature, humidity and air flow. 
Installation over areas of incomplete drying can result in job failure over non-porous surfaces. After installation 
is complete, roll and cross roll with a 75-100lb sectional roller. Use hand roller in areas which cannot be 
reached with large roller. Check 1-2 hours after installing LVT and roll again if necessary.

WOOD SUBFLOORS
1. GENERAL 
All wood floors must be suspended at least 18” above the ground. Adequate cross-ventilation must be 
provided, and the ground surface of a crawl space must be covered with a suitable vapor barrier. Wood 
subfloors directly on concrete or installed over sleeper construction are not satisfactory for the installation of 
Taiga LVT flooring products. Wood subfloors must be covered with a minimum 1/4” or heavier underlayment 
rated panel to assure a successful finished flooring installation.

2. UNDERLAYMENT REQUIREMENTS 
Panels intended to be used as underlayment should be specifically designed for this purpose. These panels should 
have a minimum thickness of 1/4”. Any panels selected as an underlayment must meet the following criteria:
•	 Be dimensionally stable
•	 Have a smooth, fully sanded face so the graining or texturing will not show through
•	 Be resistant to both static and impact indentation
•	 Be free of any surface components that may cause staining such as plastic fillers, making inks, sealers, etc.
•	 Be of uniform density, porosity and thickness
•	 Have a written warranty for suitability and performance from the panel manufacturer or have a history of 

proven performance.
Any unevenness at joints between panels must be sanded to a level surface. Gaps between panels, hammer 
indentations, and all other surface irregularities must be patched.

CONCRETE SUBFLOORS
1. Concrete subfloors must be dry, smooth, and free from dust, solvent, paint, wax, grease, oil, asphalt 		
	 sealing compounds and other extraneous materials. The surface must be hard and dense, and free from 		
	 powder of flaking.
2. New concrete slabs must be thoroughly dry and completely cured (at least six weeks). Curing agents, 		
	 surface hardeners and other additives may cause adhesive bonding failure. These should be removed by 	
	 sanding or grinding.
3. All concrete slabs must be checked for moisture before installing the material. Anhydrous Calcium 		
	 Chloride tests conducted according to ASTM F 1869 and/or In Situ Relative humidity tests as conducted 	
	 according to ASTM F 2170 are the most commonly accepted test procedures. 
	 Taiga will not assume responsibility for floor covering failure due to hydrostatic pressure or moisture 		
	 vapor emission. 

GENERAL INFORMATION
•	 The floor covering, adhesive and room temperature must be kept at a minimum temperature of 18°C 

and 29°C for at least 72 hours before, during, or after installation. The maximum temperature must not 
exceed 29°C.

•	 Install Taiga LVP only after the jobsite has been cleaned and cleared of other trade apparatus that may 
damage a finished tile installation.

•	 Always check the cartons to assure the pattern number is correct. To minimize shade variation, mix and 
install tiles / planks from several different cartons.

•	 All subfloor / underlayment patching must be done with a non-shrinking water-resistant cement  
patching compound.

•	 Never install Sierra over residual asphalt-type (cut back) adhesive. It can bleed through to the new  
floor covering.

STORAGE AND HANDLING:
•	 Storage: Store boxes flat, preferably in the center of the installation area, but away from heat sources 

and direct light.
•	 Storage temperature: Between 15°C and 25°C.

ADHESIVE SELECTION AND APPLICATION:
•	 Recommended Adhesives: Use Taylor adhesives specially formulated for Sierra vinyl.
•	 Application: Follow the manufacturer ‘s recommendations for application, open time, and drying and time.

TEMPERATURE AND ENVIRONMENTAL CONDITIONS CONTROL
•	 Ambient temperature: Maintain a temperature between 18°C and 29°C with a relative humidity below 60% 

before, during, and after installation
•	 Acclimatization: The material must be acclimatized 72 hours prior to installation under site conditions.
•	 HVAC (Heating, Ventilation, and Air Conditioning) System: Must operate at least 7 days prior to installation 

to stabilize environmental conditions.

SITE CONDITIONS:
•	 Lighting: Ensure good lighting during installation.
•	 Site preparation: The site must be clean, dry and stable before construction begins.

SUBFLOOR FLATNESS AND PREPARATION
•	 Tolerances: Subfloors must be flat with a variation not exceeding 3/16” (5 mm) over 10 feet (3 m). 

Subfloors need to be screwed down to ensure no vertical movement.
•	 Cleaning: The subfloor should be dry, clean, smooth, and structurally sound.
•	 Defect correction: Use a smoothing coating if necessary to ensure a perfect surface.

SUBFLOOR INFORMATION
Careful and correct preparation of the subfloor is an important part of resilient floor covering installation. 
Roughness or unevenness of the subfloor will telegraph through the new floor covering, resulting in an 
unsightly surface and excessive uneven wear on high spots. All surfaces should be flat within 3/16” (5 mm) in 
10 feet using appropriate materials to level the substrate.
 
All substrates to receive resilient flooring shall be dry, clean, smooth, and structurally sound. They shall be 
free of dust, solvent, paint, wax, oil, grease, residual adhesive, adhesive removers, curing, sealing, hardening/
parting compounds, alkaline salts, excessive carbonation/laitance, mold, mildew, and other foreign materials 
that could prevent the adhesive from bonding.

Cover all exposed edges. Use wood molding or vinyl cover base along all walls, cabinet toe kicks, etc.  
Use transition strips in doorways or where new flooring joins another floor covering. Caulk along tubs, toilet 
bowls, etc. Do not wash the floor for 72 hours after installation. After 72 hours, damp mop to remove residual 
surface dirt.

POST-INSTALLATION MAINTENANCE
•	 Furniture should be moved onto the newly installed floor using an appliance hand truck over 
	 hardboard runways.
•	 Do not place heavy items on the newly installed floor covering for at least 24 hours after completion 
	 of the installation. Heavy furniture should be equipped with suitable non-staining, wide-bearing casters.
•	 Floor covering subjected to excessive heat and light exposure is subject to thermal degradation. Use 		
	 appropriate precautions to minimize potential change on the floor covering.
•	 Oil or petroleum-based products can result in surface staining. Do not track asphalt driveway sealer or 	
	 automobile oil drips onto the LVT.
•	 Use non-staining walk off mats. Rubber can discolor LVT flooring.
•	 Cleaning: Sweep regularly and clean with a mild, non-abrasive detergent.
	 Repair and Replacement of Damaged Slabs/Planks
•	 Removal: Heat the adhesive before removing the damaged panel.
•	 Replacement: Install a new part in accordance with the conditions of membership.

Repair and Replacement of Damaged Slabs/Planks
•	 Removal: Heat the adhesive before removing the damaged panel.
•	 Replacement: Install a new part in accordance with the conditions of membership.

PURPOSE OF ASTM F2170
This standard aims to provide a standardized method for assessing moisture in concrete, an essential 
aspect before installing flooring (such as vinyl, parquet, or carpet). Excessive moisture in concrete can lead 
to problems such as peeling coatings, mold, or adhesive degradation. The standard is therefore crucial to 
ensure the durability and performance of flooring.

Humidity limits
Moisture thresholds vary depending on the types of flooring and adhesive products used. Typically, humidity 
thresholds for moisture-sensitive coatings (such as PVC coatings, vinyl tiles, etc.) are typically around 75-80% 
relative humidity, but it is important to refer to the manufacturer’s specifications for each project.
In summary, ASTM F2170 is an essential tool to ensure that surface conditions are adequate for the 
installation of flooring, accurately measuring moisture in concrete to prevent future problems. If you have any 
specific questions about its application in a project, don’t hesitate to ask!

ACI 302: Guide for Concrete Surfaces Intended to Receive Floor Coverings
ACI 302 is published by the American Concrete Institute (ACI) and is a guide to ensure that concrete surfaces 
are properly prepared for flooring, while ensuring their long-term performance. It focuses on concrete design 
and installation practices to optimize the adhesion and durability of coatings.

ASTM F710 Standard: Specifications for the Preparation of Concrete Substrates
ASTM F710 is a standard developed by ASTM International that provides detailed specifications for the 
preparation of concrete substrates prior to the installation of flooring, especially those that are sensitive 
to moisture, such as vinyl, rubber, or carpet coatings. It ensures that the concrete is ready for coatings, 
addressing all critical aspects related to the quality and performance of the concrete substrate.

The main differences and complementarities between ACI 302 and ASTM F710:
•	 ACI 302 focuses more on general recommendations for the preparation of concrete surfaces and the 		
	 implementation of concrete projects for floor coverings, covering aspects related to the design and 		
	 execution of concrete.
•	 ASTM F710 is specifically focused on the preparation of concrete prior to the installation of a flooring, 		
	 focusing more on the moisture, flatness, and cleanliness of concrete surfaces, with stricter specifications 	
	 to ensure the compatibility of concrete with coatings.

These two standards are complementary, and complying with them is essential to ensure the durability and 
performance of flooring.

These instructions cover all fully adhered installations of 
Taiga SIERRA VINYL PLANKS (LVP)
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GARANTIE À LIMITÉE RÉSIDENTIELLE 
Sous réserve de certaines conditions décrites dans la présente 
garantie, Taiga Produits de bâtiment fournira tout sol de 
remplacement gratuitement en cas de perte d’uniformité du motif ou 
en cas de décoloration dans le cadre d’un usage domestique normal 
des planches de vinyle dryback Sierra tant que l’acheteur d’origine 
habite la propriété où sont installés les produits. Le plancher doit être 
installé et entretenu conformément aux directives d’installation. Cette 
garantie n’inclut pas les coûts de la main-d’oeuvre pour l’installation 
du plancher de remplacement. 

Cette garantie n’inclut pas : les dommages causés par une mauvaise 
installation ou un entretien incorrect, par la présence de substances 
alcalines dans le sous-plancher, ou les dommages résultant d’une 
pression hydrostatique, de brûlures, de déchirures, de marques, de 
tâches, ou la perte de brillance causée par un usage normal et/ou 
une utilisation à l’extérieur. Toutes les pièces doivent être inspectées 
avant l’installation. Les dalles visiblement endommagées ne doivent 
pas être installées et ne sont pas admissibles à une réclamation de 
garantie si elles ont été installées. 

Cette garantie n’inclura pas la perte de temps et les désagréments 
subis, ni les frais accessoires encourus pour le retrait et la 
réinstallation du matériau affecté, ni tout autre dommage. 
Pour bénéficier d’un service sous garantie, une copie de la facture 
originale de vente doit être présentée, et la réclamation doit être faite 
par l’entremise du marchand où l’achat a été effectué. Ceci est une 
garantie calculée au prorata.

SIEERA HOME: Garantie À Limitée Résidentielle De 5 Ans

SIEERA WORK: Garantie À Limitée Résidentielle De 15 Ans

SIERRA  INDUSTRIAL: Garantie À Limitée Résidentielle De 20 Ans

GARANTIE COMMERCIALE LÉGÈR LIMITÉE 
La présente garantie commerciale limitée s’applique à un usage 
“commercial léger” comme dans les boutiques, les espaces de bureaux 
ou les magasins de détail, et est assujettie à toutes les conditions 
de garantie résidentielle énoncées ci-dessus. Dans des applications 
commerciales légères, le sol ne doit pas être exposé aux débris 
abrasifs provenant de produits de nettoyage ou de chaussures, de 
roues ou de roulettes. De telles conditions sont considérées comme 
un usage commercial moyen à lourd et annuleront la garantie. Les 
installations commerciales doivent être collées au sol.
 
Le défaut de fournir un accès raisonnable à la zone d’installation ou 
de fournir les renseignements demandés peut entraîner le rejet de la 
réclamation. Toute demande de garantie doit être faite à Taiga Produits 
de bâtiment et inclure une copie du reçu d’achat original, ainsi que 
l’étiquette de bout provenant 

SIERRA HOME: N/A

SIEERA WORK: Garantie Commerciale Légèr Limitée De 10 Ans

SIERRA  INDUSTRIAL: Garantie Commerciale Légèr Limitée De 15 Ans

INFORMATIONS GÉNÉRALES
•	 Le revêtement de sol, l’adhésif et la température ambiante doivent être maintenus à une température 

minimale de 18°C et 29°C pendant au moins 72 heures avant, pendant ou après la pose. La température 
maximale ne doit pas dépasser 29°C.

•	 Ne poser le Taiga LVP qu’après avoir nettoyé le chantier et l’avoir débarrassé de tout autre appareil 
commercial susceptible d’endommager une installation de carreaux finie. 

•	 Toujours vérifier les cartons pour s’assurer que le numéro du motif est correct. Pour minimiser les 
variations de teinte, mélanger et installer des dalles / planches provenant de plusieurs cartons différents.

•	 Tous les travaux de ragréage du sous-plancher ou de la sous-couche doivent être effectués à l’aide d’un 
composé de ragréage à base de ciment Portland résistant à l’eau et ne se rétractant pas. 

•	 N’installez jamais le Taiga L&C LVT sur un adhésif résiduel de type asphalte (cut back). L’adhésif peut 
s’infiltrer dans le nouveau revêtement de sol. 

STOCKAGE ET MANIPULATION:
•	 Stockage : Stocker les boîtes à plat, de préférence au centre de la zone d’installation, mais à l’abri des 

sources de chaleur et de la lumière directe.
•	 Température de stockage : Entre 15°C et 25°C.

SÉLECTION ET APPLICATION DES ADHÉSIFS:
•	 Adhésifs recommandés : Utiliser les adhésifs Taylor spécialement formulés pour le bardage vinyle Sierra.
•	 Application : Suivre les recommandations du fabricant pour l’application, le temps d’ouverture, le temps 

de séchage.

CONTRÔLE DE LA TEMPÉRATURE ET DES CONDITIONS ENVIRONNEMENTALES:
•	 Température ambiante : Maintenir une température entre 18°C et 29°C avec une humidité relative 

inférieure à 60% avant, pendant et après l’installation.
•	 Acclimatation : Le matériau doit être acclimaté 72 heures avant l’installation dans les conditions du site.
•	 Système HVAC (chauffage, ventilation et climatisation) : Doit fonctionner au moins 7 jours avant 

l’installation pour stabiliser les conditions environnementales.

CONDITIONS DU SITE:
•	 Éclairage : Veiller à un bon éclairage pendant l’installation.
•	 Préparation du site : Le site doit être propre, sec et stable avant le début des travaux.

PLANÉITÉ ET PRÉPARATION DU SOUS-PLANCHER
•	 Tolérances : Les sous-planchers doivent être plats avec une variation ne dépassant pas 3/16 » (5 mm) sur 

10 pieds (3 m). Les sous-planchers doivent être vissés pour éviter tout mouvement vertical.
•	 Nettoyage : Le support doit être sec, propre, lisse et structurellement sain.
•	 Correction des défauts : Utiliser un enduit de lissage si nécessaire pour obtenir une surface parfaite.

INFORMATIONS SUR LE SUPPORT
Une préparation soigneuse et correcte du support est un élément important de la pose d’un revêtement de 
sol souple. Les aspérités ou les irrégularités du sous-plancher se répercuteront sur le nouveau revêtement de 
sol, ce qui donnera une surface inesthétique et une usure irrégulière excessive sur les points hauts. Toutes 
les surfaces doivent être planes à 3/16 » (5 mm) près sur 10 pieds en utilisant des matériaux appropriés pour 
niveler le support.

Tous les supports destinés à recevoir un revêtement de sol souple doivent être secs, propres, lisses et 
structurellement sains. Ils doivent être exempts de poussière, de solvant, de peinture, de cire, d’huile, 
de graisse, de résidus d’adhésifs, de décapants pour adhésifs, de produits de cure, d’étanchéité, de 
durcissement ou de séparation, de sels alcalins, de carbonatation excessive ou de laitance, de moisissure et 
d’autres matières étrangères susceptibles d’empêcher l’adhérence de l’adhésif.

SOUS-PLANCHERS EN BOIS
1. GÉNÉRALITÉS 
Tous les planchers en bois doivent être suspendus à au moins 18 pouces au-dessus du sol. Une ventilation 
transversale adéquate doit être assurée et la surface du sol d’un vide sanitaire doit être recouverte d’un 
pare-vapeur adéquat. Les sous-planchers en bois posés directement sur du béton ou sur des traverses ne 
conviennent pas à l’installation des revêtements de sol Taiga LVT. Les sous-planchers en bois doivent être 
recouverts d’une sous-couche d’au moins 1/4 po d’épaisseur afin d’assurer la réussite de l’installation du 
revêtement de sol. 

2. EXIGENCES RELATIVES AUX SOUS-COUCHES
Les panneaux destinés à être utilisés comme sous-couches doivent être spécifiquement conçus à cet effet. Ces 
panneaux doivent avoir une épaisseur minimale de 1/4 ». Tout panneau choisi comme sous-couche doit répondre  
aux critères suivants :
•	 Être indéformables
•	 Avoir une face lisse, entièrement poncée, de manière à ce que le grain ou la texture ne transparaisse pas.
•	 Résister à l’indentation statique et à l’indentation par impact.
•	 Être exempte de tout composant de surface susceptible de provoquer des taches, tel que des charges en 

plastique, des encres de fabrication, des produits d’étanchéité, etc.
•	 Avoir une densité, une porosité et une épaisseur uniformes
•	 Être assortis d’une garantie écrite d’adéquation et de performance de la part du fabricant du panneau ou 

avoir un historique de performances prouvées.

Toute irrégularité au niveau des joints entre les panneaux doit être poncée pour obtenir une surface plane. 
Les espaces entre les panneaux, les empreintes de marteau et toutes les autres irrégularités de surface 
doivent être colmatés.

SOUS-PLANCHERS EN BÉTON
1. Les sous-planchers en béton doivent être sèches, lisses et exemptes de poussière, de solvant, de peinture, 	
   de cire, de graisse, d’huile, de produits de scellement de l’asphalte et d’autres matières étrangères. La    	
   surface doit être dure et dense et exempte de poudre d’écaillage. 

2. Les nouvelles dalles de béton doivent être parfaitement sèches et complètement durcies (au moins
    six semaines). Les agents de cure, les durcisseurs de surface et autres additifs peuvent entraîner une 	  	
    défaillance de l’adhérence. Ils doivent être éliminés par ponçage ou meulage.
3. L’humidité de toutes les dalles de béton doit être vérifiée avant l’installation du matériau. Les tests de
    chlorure de calcium anhydre effectués conformément à la norme ASTM F 1869 et/ou les tests d’humidité
    relative in situ effectués conformément à la norme ASTM F 2170 sont les procédures de test les plus
    couramment acceptées.
	
	 Taiga planchers n’assumera aucune responsabilité en cas de défaillance du revêtement de sol due à la 
     pression hydrostatique ou à l’émission de vapeur d’eau. La responsabilité finale de déterminer si le béton\\
     est suffisamment sec pour la pose du revêtement de sol incombe à l’installateur du revêtement de sol.

4. Les trous, rainures, joints de dilatation et autres dépressions doivent être comblés avec un composé de
    ragréage et de nivellement et être lissés à la truelle pour qu’ils soient égaux à la surface environnante.
5. Les sols en béton équipés d’un système de chauffage par rayonnement sont satisfaisants, à condition que
    la température du sol en béton ne dépasse pas 29°C en tout point. Avant la pose du revêtement, 
    le système de chauffage doit être mis en marche afin d’éliminer l’humidité résiduelle.

INSTALLATION DES PLANCHES DE VINYLE SIERRA
A. PRÉPARATION
Effectuer les tests d’humidité ASTM F2170 (voir information ci-dessous) et préparer le sous-plancher selon 
ASTM F710 (voir information ci-dessous).

B. DISPOSITION DES LAMES
It is also important to balance the layout of the plank format. Proper planning and layout will prevent narrow 
Il est également important d’équilibrer la disposition des planches. Une planification et une disposition 
correctes permettront d’éviter les largeurs de planches étroites aux jonctions de murs. Déterminer la 
disposition pour éviter d’avoir moins d’une demi-largeur de planche ou des pièces très courtes. Comme pour 
tous les produits en planches, la dimension longue de la planche doit être parallèle à la dimension longue de 
la zone de travail. Mesurez précisément la pièce pour déterminer la ligne centrale, ajustez cette ligne pour 
obtenir une disposition équilibrée, puis transposez cette ligne sur une largeur confortable à partir du mur 
de départ (environ 2’ à 3’ de large). Appliquez la colle dans cette zone et commencez à poser les planches. 
Les joints d’extrémité des lames doivent être décalés ou « en quinconce » d’au moins 1/3 de la longueur des 
lames. Répétez cette méthode tout au long de la pose.

C. APPLICATION DE L’ADHÉSIF 
A l’aide d’une truelle à encoches recommandée, suivre TOUTE l’application de l’adhésif sur les seaux d’adhésif.

D. INSTALLATION DU VINYLE   
Aligner et appuyer fermement sur chaque pièce 

F. ACHÈVEMENT DU TRAVAIL
Le temps de séchage est d’environ 2 heures et varie en fonction de la température, de l’humidité et de la 
circulation de l’air sur le site d’installation. La pose sur des zones où le séchage est incomplet peut entraîner 
l’échec du travail sur des surfaces non poreuses. Une fois l’installation terminée, passer un rouleau sectionnel 
de 75 à 100 livres. Utiliser un rouleau à main dans les zones qui ne peuvent être atteintes avec un gros rouleau. 
Vérifier 1 à 2 heures après la pose de la LVT et repasser le rouleau si nécessaire.
Couvrir tous les bords exposés. Utilisez une moulure ou une base de recouvrement en vinyle le long de tous les 
murs, des plinthes des armoires, etc. Utilisez des bandes de transition dans les entrées de porte ou à l’endroit 
où le nouveau revêtement de sol rejoint un autre revêtement de sol. Calfeutrez le long des baignoires, des 
cuvettes de toilettes, etc.
 
Ne pas laver le sol dans les 72 heures suivant la pose. Au bout de 72 heures, passer une serpillière humide 
pour éliminer les salissures résiduelles en surface.

ENTRETIEN POST-INSTALLATION
•	 Les meubles doivent être déplacés sur le sol nouvellement posé à l’aide d’un diable sur des chemins de 

roulement en panneaux durs.
•	 Ne pas placer d’objets lourds sur le nouveau revêtement de sol pendant au moins 24 heures après la fin 

de l’installation. Les meubles lourds doivent être équipés de roulettes larges et non salissantes.
•	 Les revêtements de sol soumis à une exposition excessive à la chaleur et à la lumière sont sujets à une 

dégradation thermique. Prenez les précautions nécessaires pour minimiser les changements potentiels 
sur le revêtement de sol.

•	 Les produits à base d’huile ou de pétrole peuvent tacher la surface. Ne laissez pas de trace de scellant 
d’allée asphaltée ou de gouttes d’huile d’automobile sur le LVT.

•	 Utilisez des tapis de marche non tachants. Le caoutchouc peut décolorer le revêtement de sol LVT.
•	 Nettoyage : Balayez régulièrement et nettoyez avec un détergent doux et non abrasif

Réparation et remplacement des dalles/planches endommagées
Enlèvement : Chauffer l’adhésif avant de retirer le panneau endommagé.
Remplacement : Installer une nouvelle pièce conformément aux conditions d’adhésion.

OBJECTIF DE LA NORME ASTM F2170
Cette norme vise à fournir une méthode standardisée pour évaluer l’humidité dans le béton, un aspect 
essentiel avant la pose de revêtements de sol (tels que le vinyle, le parquet ou la moquette). Une humidité 
excessive dans le béton peut entraîner des problèmes tels que l’écaillage des revêtements, des moisissures 
ou la dégradation des adhésifs. La norme est donc essentielle pour garantir la durabilité et les performances 
des revêtements de sol.

Limites d’humidité
Les seuils d’humidité varient en fonction des types de revêtements de sol et de produits adhésifs utilisés. En 
règle générale, les seuils d’humidité pour les revêtements sensibles à l’humidité (tels que les revêtements en 
PVC, les dalles en vinyle, etc.) se situent autour de 75-80 % d’humidité relative, mais il est important de se 
référer aux spécifications du fabricant pour chaque projet.

En résumé, l’ASTM F2170 est un outil essentiel pour s’assurer que les conditions de surface sont adéquates 
pour l’installation d’un revêtement de sol, en mesurant avec précision l’humidité dans le béton afin d’éviter des 
problèmes futurs. Si vous avez des questions spécifiques sur son application dans un projet, n’hésitez pas à 
nous les poser !

ACI 302 : Guide pour les surfaces en béton destinées à recevoir des revêtements de sol
L’ACI 302, ACI 302 : Guide pour les surfaces en béton destinées à recevoir des revêtements de sol

L’ACI 302, publié par l’American Concrete Institute (ACI), est un guide destiné à garantir que les surfaces en 
béton sont correctement préparées pour recevoir des revêtements de sol, tout en assurant leur performance 
à long terme. Il met l’accent sur les pratiques de conception et d’installation du béton afin d’optimiser 
l’adhérence et la durabilité des revêtements.

Norme ASTM F710 : Spécifications pour la préparation des supports en béton
L’ASTM F710 est une norme développée par ASTM International qui fournit des spécifications détaillées 
pour la préparation des supports en béton avant l’installation de revêtements de sol, en particulier ceux qui 
sont sensibles à l’humidité, tels que les revêtements en vinyle, en caoutchouc ou en moquette. Elle garantit 
que le béton est prêt pour les revêtements, en abordant tous les aspects critiques liés à la qualité et aux 
performances du support en béton.

Les principales différences et complémentarités entre l’ACI 302 et l’ASTM F710 :
•	 L’ACI 302 se concentre davantage sur les recommandations générales pour la préparation des surfaces 
en béton et la mise en œuvre de projets en béton pour les revêtements de sol, couvrant les aspects liés à la 
conception et à l’exécution du béton.
•	 L’ASTM F710 est spécifiquement axée sur la préparation du béton avant l’installation d’un revêtement de 
sol, en se concentrant davantage sur l’humidité, la planéité et la propreté des surfaces en béton, avec des 
spécifications plus strictes pour garantir la compatibilité du béton avec les revêtements.
 
Ces deux normes sont complémentaires et leur respect est essentiel pour assurer la durabilité et la 
performance des revêtements de sol.Ces instructions s’appliquent à toutes les installations de panneaux 

Taiga SIERRA VINYL PLANKS (LVP) entièrement collés.


